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WELKE VORM KIES IK? 

Omdat het geen zeer kleine ontwikkeling en ook geen grote ontwikkeling betreft, hebben we gekozen 
voor de middenweg; de schriftelijke vorm. We hebben zo’n 25 brieven verspreid: in de Fraterstraat zelf 
(alle overburen die tegen onze straatzijde aan kijken), een stuk Lange Nieuwstraat (de woningen waarvan 
de achtertuin aan onze tuin grenst) en de achterburen. Op deze schriftelijke manier kunnen omwonenden 
op hun gemak de brief doornemen en de tekeningen bekijken. 

In onze brief hebben we onszelf en onze plannen voorgesteld middels tekst, foto’s en tekeningen. We 
hebben tevens benoemd dat deze brief onderdeel is van de procedure die we moeten doorlopen om het 
bestemmingsplan te kunnen wijzigen. 

In de brief hebben we het volgende gepresenteerd: 

- Aanpassing straatzijde 
- Bouw slaapkamer t.b.v. mantelzorg 
- Bouw (slaap- of woon)kamer achterzijde  
- Afbreken van de huidige schuur en bouw atelier 
- Plannen voor B&B  
- Parkeerplaatsen op eigen terrein 

Ook hebben we aangegeven wat onze motivatie voor onze plannen is:  

- Huidige staat van straatzijde 
- Ouders die inwonen en een slaapkamer op de begane grond nodig hebben 
- Schuur die op instorten staat en afgebroken dient te worden  

 

REACTIES: 

We hebben de omwonenden uitgenodigd om binnen 2 weken na dagtekening van onze brief (12 oktober) 
hun reactie te mailen naar  of om even binnen te wandelen, want dat mag 
natuurlijk ook altijd. 

We hebben geen schriftelijke reacties ontvangen. Wel enkele mondelinge: 

Zijbuurvrouw Lange nieuwstraat: “Leuk plan, ik vind het allemaal goed. Volgens mij delen we een stukje 
dak bij de schuur, zullen we dat anders samen aanpakken? Laten we het daar tzt even over hebben.”  

Achterbuurvrouw: “Wat een leuk plan! Als jullie die B&B hebben, dan wil ik wel komen helpen. Wordt 
de aanbouw aan de achterkant hoog of is het alleen begane grond? Als het alleen begane grond wordt 
vind ik het helemaal goed” (het wordt alleen begane grond) 

Straatbewoner: “Mooi idee zo met die bogen, veel beter dan wat het nu is” 

 


